

## Styrelsemöte TBSS

Datum: 2023-12-07

Närvarande: Angelica Ljungcrantz, Sita Jern, Mona Strid Wallin,

Frånvarande: Maria Wastesson (fastnade i trafik)

4e styrelsemötet för årshjulet 2023/2024.

### Agenda:

- Generell info
- Kassör
- Budget
- Tävlingar vi varit på sen sist
- Kommande tävlingar
- Facebook-åtkomst
- Vi har mycket dokument i pärmar, hur ska vi hantera klubbens handlingar?
- Vart är gamla årsmötesdokument sparade? På laget.se finns bara för 2022 och 2023
- Bestämna nya mötesdatum för 2024
- Försäkringsfrågan
- Beachflagga att ha med på tävling
- Tränarkläder

### Generell information

Safiren var stängd runt 3 veckor för legionella och träningen skedde utomhus eller på gymmet. Det gick bra och vi hade under hela den här nedstängningen väldigt bra dialog och kontakt med Safiren. De flesta ungdomarna kom ändå till träningen och vi gjorde det bästa av situationen.

Vi hade kontakt med Nyköpings simsällskap ifall vi skulle kunna träna med dem men det fanns inte möjlighet och efter att ha funderat på andra alternativ så kom vi fram till att det blev svårt hitta en klubb som kunde inhysa oss med kort varsel med rimlig resväg och där träningsgrupperna matchade våra. Som tur var Safiren inte stängd så länge.

ÖSP gjorde ett litet reportage om nedstängningen och ringde för att få lite info från Angelica hur vi hade hanterat det här hos oss.

### Kassör

Med hjälp av lokala Badmintonklubben, som också söker kassör, har vi fått ett namnförslag på en pensionär som skulle kunna tänka sig uppdraget och göra vår bokföring. En tanke skulle kunna vara att klubben köper bokföringsdelen men behåller andra delar såsom fakturering, söka stöd etc inom styrelsen.

Bestämde att Sita ringer och kollar kring vilken ersättning som personen skulle vilja ha samt upplägg av rollen.

Det kom också in ett förslag från Sita att alla kostnader över 10 000 ska godkännas/vidimeras av minst 2 i styrelsen innan faktura betalas.

Förslaget godkännes på mötet. Vi behöver fundera på hur det ska fungera i praktiken.

Vi tittade också lite på faktureringsviden på Laget.se, hur vi kan lägga upp nya faktureringsunderlag för termins- och medlemsavgifter för 2024.

Där ligger mycket gammalt så Sita ska kontakta Laget.se för att se om det går att städa bort lite gammalt eller om det måste ligga kvar ett antal år.

## **Budget – Hur ligger vi till och behöver vi vidta åtgärder?**

Safiren gjorde ett Legionella-avdrag på vår bassänghyra för hösten. De tog bort de träningarna som inte blev av så vi fick lägre bassänghyra.

I övrigt ligger vi fortfarande bra med budget, inget oförutsättbart.

Vi har fått in 6 st nya barn sen senaste styrelsemötet, vi har nu 57 barn inskrivna just nu. Dock har vi fortfarande inte fått betalt av alla simmare för höstterminen, Sita påminner.

Det kom in ett förslag på att öka milersättning för tränare som medföljer till tävlingar, vi följer inte Skatteverkets rekommendationer. Beslutades att ta upp det här i kommande budgetarbete.

## **Tävlingar**

Senaste mötet beslutade vi att följa upp kostnaderna för de tävlingar vi varit på. Bra input för kommande budgetarbete. För det här budgetåret har vi 7000 sek avsatta för tävlingsavgifter.

Det blev inget SumSim i höst då vi tappade ca 1 månads simträning i bassäng pga legionellan så vi hoppade över den tävlingen.

Vi åkte på:

- Tävling i Norrköping, där var det 20 st starter som kostade 1700 sek i startavgifter.
- Eskilstuna Rekane Simcup, 3 starter plus final (egentligen 5 starter då vi strök en simmare pga sjukdom väldigt sent). Vi har ännu inte fått någon faktura men varje start kostar 80 sek och 20 för final.

Vi gick igenom tävlingar för våren och följande var förslaget:

- Duvedoppet i Januari – En tävling för alla
- Kringelsim i Februari – En tävling för alla
- Strängnäs i April – En tävling för alla
- Vårsimiaden i Maj – En tävling för ungdomar upp till 12 år

Sen eventuellt också Sala silverdoppet Kristihimmelsfärdshelgen

Mötet godkänner att vi kör på de här tävlingarna. Det är tävlingar vi har åkt på under flera år och varit bra tävlingar för våra ungdomar som ligger med bra avstånd från Trosa/Vagnhärad.

Vi pratade också om att mötas upp alla simmare på tävlingar, så man känner att man tillhör ett gäng. Att man samlas en tid på en punkt och "peppar" igång varandra och agerar som en klubb.

## **Facebook-åtkomst**

Angelica har fortfarande inte fått full tillgång som administratör till FB. Ligger fortfarande hos föregående styrelse.

Förslag är att deleta vår profil vi har nu och skapa en helt ny med rätt admin-rättigheter.

Sita/Angelica kollar på det och diskuterar med den som har full admin-rättigheter idag.

## **Klubbens dokument**

Vi behöver digitalisera så mkt vi kan av klubbens dokument. Sita har några pärmar med information. Mona kommer försöka digitalisera det vi har i pärmar idag och sparar ner det på Laget.se Sita/Mona syncar kring det.

Mona kollar med Lisa också om att lägga upp mötesprotokoll från tränarmötena på Laget.se.

### **Mötesdatum**

Vi bestämde nya datum för styrelsemöten inför årsmötet i mars.

- Vanligt styrelsemöte den 1a februari.
- Prep inför årsmötet söndag 3e mars
- Årsmötet satte vi till onsdag den 20e mars

Styrelsemöten efter årsmötet i mars bestäms av kommande styrelse

### **Försäkringar**

Vi hann inte prata så mycket om den här frågan under mötet men Angelica ska börja kolla på vilka försäkringar vi har och hur de gäller, ex gäller den vid samåkning till tävlingar och andra aktiviteter vi gör i klubbens regi.

### **Beachflagga**

Styrelsen skickade ut en fråga till tränarna ifall någon vill ta lead på att ta fram förslag på layout och kostnad för att köpa in en beachflagga. Kanske via Expobutiken i Trosa.

### **Tränarkläder**

Maria Englund är i kontakt med Lane4 kring nya tränarkläder. Inge förslag än så bordläggs till nästa möte.

### **Övriga punkter**

Maria H och Oskar kan hålla Första Hjälpens-utbildning, bägge är utbildade. Kollar på datum att köra under januari.

Angelica ska börja titta på stöd som vi kan söka för att få hjälp med ekonomin i klubben.

Sita har lite idéer på nya föräldrar som skulle kunna hjälpa till i klubben, hon jobbar vidare på det.

Vi har pratat om hur vi ska få in mer pengar till klubben och först och främst är förslaget att få in fler simmare. Vi pratade och beslutade att vi ska gå ut och marknadsföra oss mer.

Beslutades att vi ska ta fram en affisch och börja sätta upp på bibliotek i Hölö/Trosa etc men också dela den på fb som vi ber alla dela upp.

- Angelica fick uppgiften att ta fram en affisch.

Punkten hanns inte med på dagens styrelsemöte, bordläggs.

### **Agendapunkter till kommande styrelsemöte**

- Kassör
- Budget
- Tävlingar
- Facebook
  - Samtycke till publicering
- Klubbens dokument
- Försäkring
- Beachflagga
- Tränarkläder

- Reklam för klubben så vi växer
- Finansiellt stöd och söka ersättningar
- Vuxensimsamarbete med Safiren
- Alshammar?

**Punkter att ta med till årsmötet, fylls på efter varje styrelsemöte**

- Förslag att vara 5 st i styrelsen
- Revisor, vem kan vi använda?
- Ny kassör
- Separera Vansbro-startavgift från vanliga tävlingar till kommande budget-år
- Ta med i budget-arbetet hur vi ska hantera resebidrag (bil/övernattning) för tävlingar
- Ett förslag på att öka milersättning för tränare till att åka till tävlingar, så vi följer Skatteverkets riktlinjer. Att tas upp i kommande budgetarbete. Och från när det ska trädas i kraft, om det ska vara retroaktivt för 2023.

Mötet avslutades.

**Sekreterare:**



Mona Strid Wallin

**Justeras:**



Angelica Ljungcrantz

**Justeras:**



Sita Jern